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Referat af bestyrelsesmøde 24-3-2024  

Vært: Sarah Gaarde, Mosevænget 1 

Deltagere: Sarah Gaarde, Anthon Karlsen, Lene Jensen, Bo Augustinus, Ebbe Lastein. 

Referent: Ebbe Lastein. 

Godkendelse af referat 

Dagsorden savnedes. Den lægges ikke op på hjemmesiden ved indkaldelser. Referat godkendt. 

Økonomi 

Lene oplyste følgende: Driftskonto: 58.983,83 kt. - kystsikringskonto: 100.091,83 kr.¨ 

Kommunikation 

Det har rumlet lidt med lovgivning om en centraliseret placering af postkasser. Bestyrelsen går ikke 

ind for en sådan oprettelse, hvis ikke vi er tvunget til det. 

Foreningen har nogle maskiner, som skal vedligeholdes. Bestyrelsen efterlyser derfor en person 

med Mekanisk snilde, der vil være med til det. Henvendelse påskønnes! 

Veje og dræn 

Der er bestilt et læs stabilgrus. Der er aftale med Frode om at udføre vedligeholdelse – udfyldning 

af huller. Chikaner ved Dunhammervej og Vildrosevej er kørt i stykker. De vil ikke blive repareret, 

da de ikke kan fæstnes godt nok. 

Klimasikring 

Noget af området ved badebroen har sat sig. Der er aftale om opfyldning med sten så snart vejret 

tillader det. Betaling sker fra klimasikringskontoen. 

Affaldsordning 

Der er opsat en ny affaldsbeholder til plastic på affaldsøen. 

Anthon har observeret uønsket trafik af folk ude fra, der benytter vores affaldscontainere. Måske 

skal der opsættes skilt. 

Det er bemærket, at der stilles affald op ved siden af containerne. Det skal indskærpes, at dette ikke 

er tilladt. Kan man ikke komme af med sit affald fordi containerne er overfyldt eller fordi affaldet er 

for stort, skal man skille sig af med det på en genbrugsplads. 

Ser man, at containerne er overfyldt, bør man meddele det til kommunen: 6351 6800. 

Fællesområder/ faciliteter / får 

Steffen Nielsen har fået et tilbud fra foreningen som i første omgang indeholder forhold omkring 

overtagelse af forpligtelserne fra Inga. Bestyrelse vil senere udfærdige en kontrakt om fårehold, der 

skal forhandles på plads med Steffen, der har ladet sig registrere som fåreavler. 
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Foreningens skur 

Kun en præcision: Køkken kan bruges til anretning og servering, men ikke til egentlig madlavning. 

Forskønnelse af området Ingen tiltag 

Badebro/mosebro 

Til dækning af udgifter til vedligeholdelse og fornyelse af badebroen er der indsendt en 

fondsansøgning.  

Fællesarrangementer 

Arbejdsdag 25. maj 2024. Udlægning af badebro, opretning af mosebro. Der arbejdes fra 09:30 til 

12:30. Efter frokost slutter arbejdet for foreningen kl. 14. 

Foreningen ønsker ikke indsamling til og afbrænding af Sct. Hans-bål. 

Evt. Intet indhold 

Næste møde 

12. maj 2024, kl. 10:00 hos Ulla og Ebbe Lastein på Stenbækvej 17 

Lone og Leif er (naturvejledere) inviteret. 


